

# 日本語

## お知らせ

取扱説明書に記載の、以下の機能は現状動作いたしません。

- 1) 9ページ : ③「REMOTEボタンとREMOTE表示部」のUSB/LANの切り替え
- 2) 33ページ : 「プレイリストの再生」のプレイリスト再生時のTC初期値の設定

後日ソフトのバージョンアップで対応させていただきます。  
詳しくは、販売店にご相談ください。

# ENGLISH

## NOTE

**The following functions described in the instruction manual are not actually operational at the present time.**

- 1) Page 9 : The function for switching between USB and LAN in the “③ REMOTE button and REMOTE display” section
- 2) Page 33 : The function for setting the initial TC value during play list playback in the “Playing the play lists” section

These functions will be supported by the upgraded version of the software due to be released soon.

For further details, consult your dealer.

# 中文

## 注意

本使用说明书中提及的下列功能在现在实际上还不能够被操作:

- 1) 第6页 : 在“③REMOTE键和REMOTE显示器”部分中提到的在USB和LAN之间进行切换的功能
- 2) 第30页 : 在“播放列表的播放”部分中提到的在播放列表的播放过程中, 设定初始时间码的数值的功能

即将发布的软件升级版本将会支持这些功能。  
有关进一步的详细情况, 请咨询您购机时的经销商。